
 

Załącznik nr 5 do protokołu 

                  26  sesji Rady Gminy  

 

 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej z dnia 28 czerwca 2021r.  

 

9 Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej odbyło się dnia  28 czerwca 2021r. w salce 

posiedzeń Urzędu Gminy Piaski. 

W posiedzeniu wzięli udział  

Radni – wg listy obecności   

Radny Dariusz Naskręt – nieobecny usprawiedliwiony 

Edyta Biernacka – Kierownik CUW w Piaskach  

Piotr Działdowski – Prezes Oddziału ZNP  

Danuta Piasecka – dyrektor Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi w Piaskach  

Zbigniew Jakubowski – dyrektor Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi w Bodzewie  

Dorota Dolata – dyrektor Szkoły Podstawowej w Szelejewie – nieobecna usprawiedliwiona 

Agnieszka Jankowiak – dyrektor Przedszkola Samorządowego w Piaskach – nieobecna usprawiedliwiona  

Na posiedzeniu komisji obecny był Wójt Gminy – Wiesław Glapka  

 

Tematy posiedzenia:  

1. Wprowadzenie zmian w regulaminie określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Piaski. 

2. Subwencji oświatowej 

3. Wyzwania nauki zdalnej, hybrydowej a także to jak wspierać szkoły nauczycieli, rodziców, uczniów 

4. Określenie ważnych priorytetowych działań rozwojowych Oświaty w Gminie Piaski spotkanie z sekretarzem 

gminy oraz kierownikiem CUW 

5. Zapoznanie się z oferta letnią w placówkach działających na terenie gminy 

 

W temacie pierwszym Kierownik CUW w Piaskach,  Edyta Biernacka przedstawiła zmiany wprowadzone do 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Piaski. 

Poinformowała, że zmiany zostały wcześniej omówione z dyrektorami szkół, a także związkami zawodowymi.  

Pan Piotr Działdowski podziękował za uregulowanie zapisu i rozdzielenie dodatku motywacyjnego od dodatku 

funkcyjnego. Dzięki temu dyrektorzy będą dysponować większymi  środkami.  

Radna Hanna Powicka zapytała czy jest możliwość zwiększenia dodatku motywacyjnego z 20% do 25%.  

Kierownik CUW Edyta Biernacka poinformowała, że 20% z wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela - dodatku 

motywacyjnego to jest kwota 810 zł. Nie było żadnych informacji od dyrektorów, że ten dodatek jest za mały i 

należy go powiększyć, dlatego % zostaje i nie zmienia się go. Zmieniono zapisy dotyczące kryteriów przyznawania 

dodatku motywacyjnego, to dyrektor ocenia ogół pracy nauczyciela i przyznaje dodatek.  

Pan Piotr Działdowski zwrócił się z prośbą do dyrektorów szkól aby podczas  rad pedagogicznych omówić zasady 

przyznawania dodatku motywacyjnego, po to aby każdy nauczyciel wiedział jakie kryteria musi spełnić.   

Wszyscy członkowie komisji byli za wprowadzeniem zmian.  

Obecni na posiedzeniu dyrektorzy oraz Prezes ZNP wyrazili aprobatę do wprowadzonych zmian.  

Uwag nie wniesiono.   

 

Kolejny temat dotyczy subwencji oświatowej. Sprawy subwencji oświatowej szczegółowo przedstawiła Edyta 

Biernacka, Kierownik CUW w Piaskach. Poinformowała, że subwencja jest bardzo podobna do ubiegłego roku. 

Dodała, że subwencji nie wystarcza na wynagrodzenia nauczycieli, jeżeli chodzi o koszty rzeczowe to środki 

dysponowane są na bieżąco. 

Wyzwania nauki zdalnej, hybrydowej a także to jak wspierać szkoły nauczycieli, rodziców, uczniów 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Piaskach, Danuta Piasecka poinformowała, że nauczyciele radzą sobie bardzo 

dobrze, pracują na teams, szkoła wyposażyła rodziny w tablety, które po zakończeniu zajęć zdalnych wróciły 

niezniszczone do szkoły, 15 dzieci obywało naukę zdalna w szkole było to na prośbę rodzica bądź nauczyciela. 

Wszystkie sprawy dotyczące uczniów były rozwiązywane na bieżąco (chodzi o  nieobecności). Rodzice uczniów 

edukacji wczesnoszkolnej z pewnością bardziej odczuli trudy nauki zdalnej. Dodał, ze gdyby sytuacja się 



powtórzyła nie było by problemu z prowadzeniem lekcji zdalnych.   Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bodzewie, 

Zbigniew Jakubowski poinformował, że podczas  rady pedagogicznej w opinii wszystkich nauczycieli zauważono, 

że wzrosła liczba konfliktów między uczniami, które ujawniły się po powrocie do szkoły. Do placówki wróciły 3 

uszkodzone tablety i jeden laptop.  Następnie przeprowadzono dyskusję nad  wpływem nauki zdalnej na psychikę 

dzieci. Poruszono również temat zmiany prawa oświatowego.  

Określenie ważnych priorytetowych działań rozwojowych Oświaty w Gminie Piaski spotkanie z sekretarzem 

gminy oraz kierownikiem CUW. Przewodnicząca posiedzenia poinformowała, że działania rozwojowe zostaną 

omówione w terminie późniejszym.  

 

Zapoznanie się z oferta letnią w placówkach działających na terenie gminy  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Piaskach poinformowała, że w tym roku szkoła nie przygotowała żadnej oferty 

letniej. Był zamiar zorganizowania obozu dla dzieci, jednak firma zrezygnowała. Radna Hanna Powicka 

poinformowała, że Centrum  Kultury i Biblioteka ma bardzo bogatą i ciekawą ofertę letnią. Dodała, że dzieci wraz  

ze świadectwami otrzymały ulotki. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bodzewie poinformował, że w tym roku 

organizuję półkolonie, będą w niej brały w niej udział dzieci  ze szkół w Bodzewie oraz Szelejewie. Prowadzone 

będą również zajęcia sportowe SKS.  

 

Wolne głosy: 

Radna Hanna Powicka zapytała Wójta czy zalany parking koło szkoły w Piaskach sprawił, że potrzebna jest 

modernizacja w szkole, naprawy 

Wójt wyjaśnił, że przy szkole w Piaskach sprawdzono kanalizacje, okazało się że w pewnym fragmencie jest 

zatkane. Sprawą zajmie się ZUK w Piaskach. Poinformował również o problemach w domu strażaka w Piaskach. 

Powiedział, że poprzez intensywne opady deszczy piwnica domu strażaka została zalana (po sufit), zalany został 

również piec oraz część samochodów pracowników ZUK.  

Radna Hanna Powicka zapytała o ulice Poznańską, czy jest możliwość przekopania rowów w stronę lasu.  

Wójt poinformował, że jest na spotkaniu z Nadleśniczym ustalono, że podczas kolejnych rozmów należy uzgodnić 

najniższe wejścia do lasu, które będą mogły być przekopane aby woda opadowa mogła wpadać do lasu.  

Radna Hanna Powicka poinformowała, że mieszkańcy w dalszym ciągu skarżą się na firmę wywożącą śmieci. 

Zapytała czy gmina interweniowała w tej sprawie.  

Wójt odpowiedział, że gmina wystosowała odpowiednie pisma, przeprowadziła również rozmowy z właścicielem. 

Dodał, że firma ZGO Nowa wygrała przetarg w Gostyniu, w związku z tym w Gminie Piaski zmienia się 

harmonogram odbioru odpadów komunalnych. Mówił, że jego zdaniem firma wygrała bardzo dużo przetargów a 

ma zbyt mało pracowników, w związku z tym mamy taka sytuację.   

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji  

Dariusz Naskręt  

 

 


